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PROTOKOŁ Nr LIII/2018  

sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka odbytej w dniu  26  lipca 2018 r. 

 

Stan Radnych Rady Miasta             -   21. 

Liczba Radnych obecnych na sesji  -  17 

 

Nieobecni radni: 

p. Jacek Golanko 

p. Władysław Krzyżanowski 

p. Krzysztof laska 

p. Jerzy Pawluczuk  

 

Listy obecności w załączeniu do Protokołu. 

 

Obrady rozpoczęto   15
00

 ,  zakończono  o godzinie 15
15

. 

 

Punkt 1 

 Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Mieczysław Równy dokonał otwarcia LIII sesji Rady 

Miasta, zwołanej w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym wypowiadając formułę „Otwieram LIII sesję Rady Miasta Ostrów Mazowiecka”. 

Następnie przywitał serdecznie zaproszonych gości oraz wszystkich przybyłych na obrady. 

 

W obradach udział wzięli: 

1. p. Zbigniew Chrupek   - Zastępca Burmistrza Miasta,  

2. p. Bożenia Szostak      - Sekretarz Miasta  

3. p. Halina Bardyszewska  - Dyrektor Wydz. RB  

4. p. Rafał Zęgota  - Dyrektor Wydz. OP 

5. p. Daniel Choinka   -Dyrektor Wydz. RG 

6. p. Anna Kacpura      - Inspektor w Wydz. OP   

7. p. Krzysztof Listwon   - Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Ostrowskiego 

8. Przedstawiciele mediów lokalnych.  

 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady Miasta p. Mieczysław Równy   stwierdził, 

że na stan 21 Radnych, na sesji obecnych jest  17 radnych, w związku z powyższym podjęte 

uchwały będą prawomocne. 

 

 

 

 



Punkt 2  

Informacja o  porządku obrad 

 W dniu 24 lipca 2018 r. wpłynął wniosek Burmistrza Miasta o zwołanie sesji  

w trybie art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym z porządkiem obrad, który radni 

otrzymali wraz z zaproszeniem na sesje.    

Rada Miasta  może wprowadzić zmiany do  porządku obrad bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu Rady.  Do zmiany porządku obrad sesji zwołanej w trybie art. 20 

ust. 3  wymagana jest zgodna wnioskodawcy.  

 

Nie zgłoszono uwag ani wniosków do Porządku obrad.  

 

Porządek obrad : 

1. Otwarcie sesji. 

2. Informacja o porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał: 

a/  w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok. 

b/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka 

na lata 2018 -2027.  

4. Zakończenie obrad. 

 

Punkt 3 

Podjęcie uchwał:  

a/ w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok. 

b/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka 

na lata 2018-2027.   

 

Zastępca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek przedstawił projekt uchwały. 

Poinformował o tym, że odbyły się dwa przetargi na inwestycje  ujęte w projekcie uchwały.  

Przetargi te wyłoniły wykonawców jednak kwoty ujęte w budżecie miasta na te zadania  są 

zbyt małe. W związku z tym został przygotowany projekt uchwały zakładający zwiększenie 

środków na te zadania. Poinformował o tym, że na realizację  ul. Łącznej brakuje 430 tys. zł., 

na zagospodarowanie terenu przy Jatkach brakuje 115 tys. zł.   i na zagospodarowanie placu 

przy Starej elektrowni 90 tys. zł. Środki na zwiększenie wydatków pochodzą ze środków 

niewygasających albo z wolnych środków.        

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta p. Małgorzata Bartkiewicz uznała, że mimo tego, 

że wcześniej zrobiono krok do tyłu to jednak obecnie Rada Miasta robi krok do przodu. 

Uznała, że zawsze próbować warto. 

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał o ile wzrastają koszty  zadań ujętych w projekcie 

uchwały i jaki koszt tych zadań był planowany na początku. 



Zastępca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek podkreślił, że przed chwila podał 

wysokość środków, które są niezbędne do dołożenia.   Poinformował, że  planowany koszt ul. 

Łącznej wynosił ok. 400 tys. zł.  a potrzeba jeszcze 430 tys. zł. Na zagospodarowanie placu 

przy ul. 11 Listopada brakuje 90 tys. zł a przed zmianą kosztorysu wynosiła ona prawie dwa 

razy tyle.  W kolejnym przetargu na zagospodarowanie terenu przy Jatkach wyłoniony został  

ten sam wykonawca co poprzednio i kwota się nie zmieniła.  Zagospodarowanie terenu przy 

elektrowni wyniesie ok. 480 tys. zł. 

Radny p.  S. Dylewski  uznał, że projekt zagospodarowania terenu przy Starej 

elektrowni powinien być przedstawiony na  posiedzeniach Komisji.  

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta p.  Małgorzata Bartkiewicz  podkreśliła, że projekt 

elektrowni był przedstawiany na posiedzeniu Komisji.  

Przewodniczący Komisji Planowania Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki 

gruntami potwierdził, że koncepcja była przedstawiona na posiedzeniu Komisji. 

Zastępca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek  przypomniał, że projekt był 

przedstawiany Radzie Miasta. Zaznaczył, że obecnie jest już końcowy etap realizacji zadania.  

Radny p. Andrzej Pęksa  uznał, że koszty inwestycji są bardzo duże ale zbliża się 

koniec inwestycji i należy się z tym pogodzić. 

Radny p. Zbigniew Krych poinformował, że koncepcja przedsięwzięcia Stara 

elektrownia była prezentowana również mieszkańcom i wszyscy byli za jej realizacją.  

Radny p. Edward Podbielski  uznał, że wstydem jest realizowanie ul. Łącznej przez 

dwie kadencje zaapelował o  zwiększenie środków na to zadanie i zakończenie zadania. 

Radny p. Jacek Wilczyński poinformował o tym, że mimo tego,  że ogłoszono kolejny 

przetarg na zagospodarowanie terenu przy Jatkach to przedsiębiorcy, choć wcześniej 

deklarowali, nie przystąpili do niego. Uznał, że nie można dalej blokować tej inwestycji, choć 

sam  uważał, że zwiększenie o kwotę 110 tys. zł jest zbyt wysokie. Radny dodał, że być może 

w sprawie ścieżek  pieszo-rowerowych będzie podobna sytuacja. Przypomniał, że radni mają 

zastrzeżenia co do wiarygodności wykonawcy, który zgłosił się do realizacji tej inwestycji.  

Odnosząc się do ul. Łącznej  wskazał, że zmienił się  przedmiar robót w ramach tego zadania 

i dlatego zwiększył się koszt zadania. Dodał, że zrobiona tam została kanalizacja  i należy  

położyć nawierzchnię.  Radny wniósł o zakończenie dyskusji.  

Radny p. Stanisław Dylewski podkreślił, że nie jest przeciwny  budowie ulic. uznał, że 

gdyby rozpoczęto budowę ul. Łącznej na początku kadencji a nie budowano pomniki i muzea 

to być może koszt tego zadania byłby połowę mniejszy. Podkreślił, że na początku powinno 

się realizować  najważniejsze inwestycje a drugorzędne w dalszej kolejności.    

Radny p. Zbigniew Krych przypomniał, że nastąpiła zmiana szerokości ul. Łącznej  

i stąd wydłużony został czas wydania pozwolenia na budowę  i jej realizacji.  

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Mieczysław Równy  zamknął dyskusję a następnie 

poddał pod głosowanie  kolejno projekty uchwał:  

a/ w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok   

b/  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka na 

lata 2018-2027  

 

 



Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu jawnym 

17 głosami „za” przy głosach  0 „przeciw” i  0 głosach „wstrzymujących się „ 

podjęła 

Uchwałę NR LIII/ 367/2018 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok; 

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu. 

 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu jawnym 

17 głosami „za” przy głosach  0 „przeciw” i  0 głosach „wstrzymujących się „ 

podjęła 

Uchwałę NR LIII/ 368/2018 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 

2018-2027 

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu. 

 

Punkt 4 

Zakończenie obrad. 

 Przewodniczący Rady Miasta p. Mieczysław Równy stwierdził, że porządek obrad  53 

- ej  sesji Rady Miasta został wyczerpany następnie podziękował za aktywny udział  

w obradach sesji i zamknął  obrady 53 -ej sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka.   

Przewodniczący Rady Miasta 

/-/ Mieczysław Stanisław Równy 

 

 

sporządziła: 

Izabela Rejniak 

Kierownik Biura Rady   



 

 

 

 


